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Metróbaleset 
Kisiklott két metrókocsi a 
spanyolországi Valenciában. 
Legkevesebb 34-en meghaltak. 

2. OLDAL 

BEGYULLADT CSIPESEK 
Egyre többször és többen tapasztaljuk: 
a szúnyogcsípéseink fájdalmasabbak, 
pirosabbak és nagyobbak a szokottnál. 

5. OLDAL 

Medúza és napszúrás 
Tengeri sünbe belebotlani, medúzába 
pedig beleúszni szoktak a nyaralók. 
A napszúrás is veszélyt jelent. 

8. OLDAL, GYÓGY ÍR 

A vásárhelyi gyár igazgatója hivatalosan nem kommentálta az esetet 

Élő háziszárnyasokat 
daráltak le az ATEV-nél 
Élő csirkéket, kacsákat és li-
bákat daráltak le az ATEV Zrt. 
hódmezővásárhelyi telepén. A 
szárnyasok a madárinfluenzá-
val fertőzött vagy a H5N1 ví-
russal veszélyeztetett területek-
ről származtak. Az érintett cég 
vezetője nem kommentálta ér-
tesüléseinket, a szaktárca ve-
zetője megengedhetetlennek 
nevezte a történteket, az állat-
védő pedig büntetendő állatkín-
zásról beszélt. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

A madárinfluenza továbbter-
jedésének megakadályozására 
mintegy hatszázezer szárnyas 
elpusztítását rendelték el a 
múlt hónapban Bács-Kiskun 
megyében. A csirkék, tyúkok, 
libák, kacsák és egyéb háziszár-
nyasok jelentős részét Csong-
rád megyében, az ATEV Zrt. 
hódmezővásárhelyi, egyébként 
a legszigorúbb EU-elöírásoknak 
is megfelelő gyárában semmisí-
tették meg, pontosabban dol-
gozták fel. 

A naposcsibék, kacsák, libák 
egy részét élve darálták le! Ezt 
többen is megerősítették lapunk-
nak. Informátoraink egymástól 
függetlenül mondták el, saját 
szemükkel látták, hogy az apró 
szárnyasok még éltek, amikor a 
„feldolgozásukat" a hódmezővá-
sárhelyi gyárban megkezdték. 
Közülük ketten titokban lefény-
képeztek olyan kiskacsákat és 
pár napos libákat, amelyeket né-
hány pillanat múlva ledaráltak. 
A felvételeken jól látható, hogy 
élő szárnyasokat továbbít a csi-
gasor a darálóba. 

Folytatás a 3. oldalon Az amatőr felvételen még élő kislibák láthatók a daráló előtt 

Titkos szavazáson az országgyűlés nem 
támogatta Horányi Miklóst, Sólyom 
László köztársasági elnök jelöltjét a 
legfőbb ügyészi posztra. 

A Szegedi Fellebbviteli Főügyészség ve-
zetője, Horányi Miklós úgy nyilatkozott 
lapunknak, nem érez csalódást amiatt, 
hogy tegnap a parlamenti képviselők tit-
kos szavazáson 154 támogató, 194 el-
utasító és 5 érvénytelen szavazat mellett 
nem szavazták meg legfőbb ügyésznek. 
Lapunknak április 4-én, legfőbb ügyész-
szé jelölésének napján azt mondta, pá-
lyafutása szakmai elismerése lenne, ha 
m e g v á l a s z t a n á k , u g y a n a k k o r h a n g s ú -
lyozta, nincsenek pártkapcsolatai. 

Tegnap azt is megjegyezte, sajnálja, 
hogy csak egyetlen parlamenti bizott-
ság előtt fejthette ki szakmai elképze-
léseit. Az ellenzéki pártok a szavazás 
előtt többször is elmondták, támogat-
ják Sólyom László köztársasági elnök 
jelöltjét, míg a kormánykoalíció azt 
hangoztatta, nem szavazza meg Horá-
nyit legfőbb ügyésznek, akit a szavazás 
után tapssal búcsúztatott az ellenzék. 
Horányi meghajlással köszönte meg 
támogatásukat. Sólyom László egyút-
tal bejelentette azt is: új jelöltet keres, 
de a pártokkal továbbra sem kíván 
egyeztetni. 

További információk és jegyzetünk a 3. oldalon 

Az MSZP és az SZDSZ sem támogatta a legfőbbügy ész-jelöltet 

Horányit leszavazták 

Horányi Miklós: Nem érzek csalódást Fotó: Karnok Csaba 

111II 

Újra lehet 
2-es villamos 
Újra lehet 2-es villamosa Szeged-
nek. A járat a nagyállomástól a 
Vér-tóig közlekedhetne, vonalát 
a Rókusi körút közepén vezet-
nék. Ehhez többek között a mos-
tani remiz bővítésére és tíz új vil-
lamos kocsira is szükség lenne. 
A Károlyi-kollégium előtt a Vá-
sárhelyi Pál utca, Kossuth Lajos 
sugárút kereszteződésében kör-
forgalom épülne, s megszépülne 
az Indóház tér is. A beruházás 
becsült költsége 14 milliárd fo-
rint. A terv része a kormány által 
támogatott programoknak, így a 
megvalósíthatósági tanulmá-
nyok még az idén elkészülnek. 

írásunk az 5. oldalon 

www.delmagyar.hu 

Kevesebbért 
ügyelnek 
az orvosok 
Közel egynegyedét bukják el az or-
vosok az eddigi ügyeleti díjuknak a 
színlelt szerződések felszámolása 
után. Létszámcsökkentésre is le-
het számítani a szegedi egészség-
ügyi intézményekben, ám a mű-
ködőképesség nincs veszélyben. A 
szegedi városi kórházban az érin-
tettek mintegy öt százaléka jelezte, 
ilyen feltételek mellett nem dolgo-
zik tovább. A szerződések megszű-
nésével átlagosan százezer forint-
tal kevesebbet visznek haza ha-
vonta. Hasonló a helyzet az egye-
temi klinikákon is. Ám ott többen 
kényszerből aláírták a szerződést, 
ellenkező esetben az egyetem né-
hány héten belül egyoldalúan fel-
mondta volna a munkaszerződé-
seket. Az egyetemen egy nonprofit 
gazdálkodószervezetet hoznának 
létre, s azon keresztül szerveznék 
meg az ügyeletet, így az orvosok is-
mét vállalkozhatnának. 

Bővebben a 4. oldalon 

A madárinfluenza miatti veszteséget egy hónapon belül kifizetik 

Gráf József szerint nincs túltermelés 

Gráf lózsef (balról) Nógrádi Zoltán mórahalmi polgármesterrel 

Gráf fózsef szerint hazánkban 
nem a termelés visszafogására, 
hanem szerkezetváltásra van 
szükség. A földművelésügyi mi-
niszter mórahalmi látogatása-
kor azt is elmondta, nem tartja 
elfogadhatatlannak, ha a gaz-
dák tüntetéssel próbálják érde-
keiket érvényesíteni. 

Míg az uniós országok többségé-
ben a mezőgazdaság termelési ka-
pacitásának 90 és 100 százalék 
között teljesít, addig Magyaror-
szág csak 60-65 százalékon. Ép-
pen ezért nem a termelés vissza-
szorítása a feladat, hanem az ész-
szerű, logikus szerkezet- és minő-
ségváltás - jelentette ki Gráf József 
földművelésügyi és vidékfejleszté-
si miniszter mórahalmi látogatá-
sán. Azt is kijelentette, a madár-
influenza miatt elpusztított állo-
mány ellenértékét egy hónapon 
belül kifizetik a gazdáknak. 

Fotó: Frank Yvette Részletek a 7. oldalon 
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